
قدامات دانشکده و نقش اعضای محترم دفتر و ادر ابتدای جلسه دکتر استواری توضیحاتی پیرامون تاریخچه شکل گیری دفتر ارتباط با صنعت 

 انجام شده بیان کردند.

  سپس پیشنهاداتی به شرح ذیل مطرح شد: 

 جمع آوری اطلاعات گروه ها جهت گرفتن سفارش پژوهشی 

 تجاری سازی طرح ها و محصولات دانشکده 

  عدم حرکت به این سمت مشکلات مالی و سیستمیارائه خدمات دانشکده به صنعت و جامعه از جمله خدمات ایزوها و آنالیزها علت 

  یافتن راه کارهایی جهت استتتتفاده متناستتتج از تجهیزاتی که بلا استتتتفاده بوده یا خیلی ک  استتتتفاده می شتتتوند و معمولا از کالیبراستتتیون

 خارج می شوند و نیاز به کالیبراسیون مجدد دارند.

 زیست سازگاری و ایزو استاندارد راه اندازی آزمایشگاه استاندارد و ارائه خدمات 

 تعریف فرآیند استفاده از آزمایشگاه 

 محدودیت : احتمال عدم امکان استفاده دانشجویی/پرسنلی 

 آزمایشگاه تست لیزر 

 اقدامات صورت گرفته تا کنون:

 جلسات و نشست ها 

  اسندارد و دو گروه بیوشیمی و فیزیولوژیپیگیری جهت راه اندازی آزمایشگاه 

  های اولیه انجام شدهصحبت 

 همفکری اولیه جهت تقسی  فضای آزمایشگاه جهت بازرسی انجام شده 

 .مقرر شد تمام آزمایشات مستقر شود 

  سود حاصل به گروه هایی که فضا در اختیار گذاشته اند، جمع بندی شدهدر مورد تخصیص 

 شود. دهابهامات خود را مطرح کردند که مقرر شد در جلسه بعد به آنها پاسخ دا همچنین در ادامه معاونت پژوهشی سئوالات و

 


